
Föräldramöte 2011-08-30 Valbo HC/HSK Team 01 
 

Närvarande: 
11 föräldrar, 2 ledare 

 

Plats: 
NickBack Arena, teorirummet 

 

§1 Information från styrelsen 
Per Persson, nytillträdd ordförande inledde mötet med att informera om följande: 

 Beslutad deltagaravgift är 1400kr för säsongen i lag 01 

 Försäljningsmål är 1750kr per spelare. Detta betyder för vårt lag att vi skall jobba in 

38500kr. Upp till försäljningsmålet räknas 100 % av intjänade pengar till lagets mål. 

Efter försäljningsmålet är uppnått går 80 % till lagets kassa och 20 % till föreningen. 

Varje lag har en lagkassa i föreningen och där är det viktigt att alltid märka 

insättningar och uttag med ”Lagkassa 01”. 

 Avgifter gällande flera spelande barn i samma familj. Man betalar alltid full avgift för 

det äldsta barnet, 2:a barnet kostar 600kr och ytterligare barn gratis. 

 Ismaskinsförare. Varje lag skall ha två förare. Det finns idag ganska gott om förare 

men i vårt lag ser det värre ut. Arbetspassen planeras med stor flexibilitet. Vissa kör en 

kväll och är sedan ledig i 15 dagar. Andra kör i anslutning till barnens träningar. 

Föreningen ansvarar för spolningen mellan kl. 16-22. Vårt lag har uppgiften att hitta 

förare så fort som möjligt.  

 Cafeterian. Alla ungdomslag plus B-junior laget hjälps åt med detta. I år ansvarar vårt 

lag för cafeterian var 8:e vecka. Måndag-fredag 17:45-21:30 samt helger från kl. 

08:00-ca 30 minuter efter sista träning/match. Helen fortsätter att vara ansvarig för 

schemaläggning i vårt lag! 

 Material. Föreningen ansvarar för att utrusta barnen med hockeybyxor (lån från 

klubben under säsongen), träningströjor och matchtröjor. Har man behov att byta 

byxor tar man kontakt med Niklas (Jesper Lindströms pappa), han kommer att finnas 

på träningarna vecka 36. 

 Strategi för upp och nerflyttning av spelare mellan lagen 

o Vi fyller på med yngre spelare i första hand. I vårt fall från lag 02. 

o I undantagsfall får påfyllning ske av spelare från åldersgruppen nivån över. Det 

är i tävlingsbestämmelserna godkänt att flytta ner spelare och dessa får spela 

max 3 matcher i den lägre serien för att sedan få spela slutspel. 

o Ledare pratar med ledare om vilka barn som lånas, inte ledare direkt till det 

andra lagets barn. 

 Istider 

o Vi kan förvänta oss två träningstider i veckan, en kl. 16-17 och en kl. 17-18. 

Tider håller på att planeras av den nya istidsläggaren Per Gidåker. Målet är så 

fasta dagar som möjligt. 

 

 
 
 
 
 



 
§2 Säsongen/läget i laget 
Vi kommer att inleda säsongen med en match mot Almtuna 4/9 och därefter två träningar 

inför vår egen cup den 10/9. 

 

Vi har anmält 2 lag till seriespel, med nuvarande kunskaper om vilka barn som spelar 

bedömer vi att vi klarar av 2 lag med hjälp från 02 laget. Om det är något barn som är osäkert, 

ta kontakt med någon ledare! I skrivande stund är vi 27 barn i laget. 

 

Ledare: Samma ledarstab avser att fortsätta även denna säsong. 

 

Oskar Kvist kommer från och med nu att ha sin bas i 00 laget men fortsätta att spela matcher 

och ibland även träna med vårt lag. Detta går i linje med föreningens strategi om att hela tiden 

utvecklas. 00 laget kommer behöva låna in flera spelare från oss och för att låta våra spelare 

få förutsättningar för detta kommer vi bland annat att börja träna på tacklingar. Det är tillåtet 

med tacklingar i 00 serien men inte i 01 serien. Vi ledare för dialog med föräldrar ang. vilka 

barn som vi anser är mogna att prova på 00:ornas träningar/matcher. 

 

§3 Försäljningsmål 
Vi diskuterade hur vi skall nå vårt försäljningsmål som är 38 500 kr. Vi gör en grov 

bedömning att vi når målet om vi: 

 Säljer New Body, försäljning startar omgående och målet är att sälja 7 paket per barn. 

Jessica (Albin D) är ansvarig! Katalog kommer att delas ut. 

 Säljer Ullmax, försäljning startar omgående och Helen (Joakim S) kommer att dela ut 

kataloger och orderblock. Vi har en väska med varuprover som kan lånas vid behov. 

Den kommer att finnas i vårt förråd. 

 Arrangerar cup 

 

Når vi inte målet diskuterades bland annat en form av Jokerspels försäljning som ett 

alternativ. Det har används av andra lag, mer information kommer vid behov. Företagshockey 

är också en möjlighet, har ni företag eller organisationer som är intresserade, kontakta oss 

ledare! 

 

Ekonomiansvar: Anna (Emil B) har lovat att ställa upp som ekonomiansvarig! 

 

§4 Cupen 
Lördagen den 10 september kör vi vår cup. Strängnäs, Trångsund, Brynäs och Almtuna är 

anmälda. Vi kör enligt samma koncept som vi gjorde för nyårscupen. Vi använder samma 

checklista som från nyårscupen 

 

 Program, Micke (Sebastian W) ansvarar och sponsorförsäljningen just nu pekar på 

10.000kr på pluskontot! 

 Mat, Church Street sponsrar med mat, vi diskuterade och kom fram till att bjuda på 

pastasallad, korv, grönsaker, smör och bröd. Pia och Robban har inte möjlighet att 

vara på plats och varmhållning är ett problem, därav detta förslag. Vi diskuterar oss 

vidare och beslutar slutgiltig meny som både barnen äter och är enkelt att laga och 

dela ut! 

 Vi grillar hamburgare och säljer. Ricky ordnar med inköp via Hagaström. 

 Puckkastning skall vi ha 4 gånger under dagen 

 Jessica gör schemaförslag. 1 anhörig per barn 



 Vi stryker speedshooting. Tog mycket resurser och gav inte så mycket pengar 

 Mellanmål är fixat från föreningen 

 Ledarfika. Jessica kollar om vi kan låna sportbaren 

 Inköp av tallrikar, bestick, muggar osv. fixas av oss ledare 

 

§5 Lagoverall eller lagjacka 
Vi kommer lite längre fram att gå ut med en förfrågan till föräldrarna om vi ska ta fram något 

klädesplagg till laget. 

 

§6 Krock mellan fotboll och hockey  
Vi ledare har en klar inställning för detta. Den aktuella säsongens idrott går i första hand och 

vi försöker så mycket som möjligt att synka med de andra idrotterna. 

 

§7 Kommande aktiviteter 
Efter vår egen cup tar vi det lugnt ett tag och avslutar fotbollssäsongen. Sen startar vi 

träningarna och förbereder oss inför seriestarten som brukar vara i slutet av oktober. 

 

Vi har anmält oss till en cup i Säter helgen 15-16/10, vi återkommer med information om det. 

 

/Ricky Kvist 2011-09-01 

 

 

 


